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رئیس گروه هنری اداره کل 
فرهنگ و ارشاد اسلامی فارس خبر داد؛

تا پایان مرداد هرگونه مجوز 
آموزشگاه های آزاد هنری 

چه دائمی و موقت بدون ثبت 
در سامانه فاقد اعتبار است

مینو محرز: 
وضع خراب است

ردصلاحیت شدگان  درباره  گفت:  پزشکی  نظام  سازمان  رئیس 
تا  داشتیم،  بهداشت  وزیر  با  جلسه  درخواست  پزشکی  نظام  انتخابات 

موضوع مورد بررسی قرار گیرد.
نظام  سازمان  رئیس  ظفرقندی  محمدرضا  ایلنا،  خبرنگار  گزارش  به 
رسانه  اهالی  از  تشکر  خود ضمن  خبری  نشست  آخرین  در  پزشکی 
در جهت اطلاع رسانی به جامعه، بیان کرد: در ۲۰۴ شهرستان انتخابات 
برگزار شد و ۱۶ شهرستان هم به دور دوم رسید، همانطور که می دانید 
انتخابات یک دور دیگر هم دارد، بعد از استخراج نتایج مجمع عمومی 

برگزار می شود و ۲۲ نماینده یک فرد را انتخاب می کنند.
وی ادامه داد: اما از ابتدا که انتخابات مطرح شد، موضوع این بود که هر 
چه مشارکت بهتر باشد نتیجه و معدل کار بهتر خواهد شد و ما تشویق 
مکرر انجام دادیم اما برخی انجمن های علمی و نظام پزشکی انتقاداتی را 
مطرح کردند که برخی ردصلاحیت ها جهت دار و خارج از چارچوب 
رابطه  این  در  حتی  کردیم.  اعتراض  رابطه  این  در  ما  و  افتاده  اتفاق 
درخواست جلسه از وزیر را داشتیم تا موضوع مورد بررسی قرار گیرد.
او گفت: من حتی به وزیر هم در آن جلسه گفتم که برخی از رئیس های 
برای  افراد  همین  که  در صورتی  شدند  ردصلاحت  علمی  انجمن های 
گرفتن سمت مدیریت انجمن همین روند تأیید صلاحیت را طی کردند 

اما الان رد صلاحیت شدند، این ها با هم تناقض دارد.
وی افزود: باید یک نهاد مدنی با دید باز موضوع را مورد بررسی قرار 
دهد، ولی با این حال ما در تمام بیانیه ها خواستیم تا افراد در انتخابات 

شرکت کنند.
کرونا  واکسیناسیون  وضعیت  مورد  در  پزشکی  نظام  سازمان  رئیس 
گفت: در زمینه واکسن و ایجاد ایمنی که فعلًا تنها راه سلامت مردم در 

این معرکه است، عقب هستیم.
وی ادامه داد: الان واکسیناسیون جامعه ایران زیر ۵ درصد است و تعداد 
واکسن با واکسیناسیون فرق دارد، اگر به هر فردی دو دُز واکسن زدیم 
یعنی واکسیناسیون انجام شده است و این عدد در مقایسه با بسیاری از 

کشورها عدد پایینی است.
ظفرقندی افزود: می شد در حوزه سیاست گذاری بهتر از این عمل شود 
یعنی  نیروهای معاونت ها  اجرا و  از همکاران حوزه  اما ممنون هستیم 
با  سیاست گذاری  حوزه  حقیقت  در  بهورزان،  و  پزشکان  و  پرستاران 
حوزه عملیاتی را باید از هم تفکیک می کنیم، همچنین مقایسه کشورها 
نشان می دهد سه نوع برخورد با کرونا وجود دارد، اول واکسیناسیون 
وسیع مثل آنچه در انگلستان رخ داده است که ۹۰ درصد مردم یک دوز 
و ۵۰ درصد دو دوز واکسن زدند و این سبب شد آمار مرگ و میر در 

کشورهایی که دوز بالای واکسیناسیون انجام دادند یک رقمی شود.
وی گفت: اما متأسفانه ما با پیک پنجم مواجه شدیم، البته این سوش 
اما مرگ و  در اروپا هم هست و ۹۰ درصد سوش موجود دلتا است 
خیلی  پزشکی  نظام  سازمان  در  زمانی  یک  و  است  پایین  بسیار  میر 
پیگیری می کردیم که واکسنی مطلوب تهیه شود اما مورد هجمه هایی 
کنار  امور  این  در  که  است  این  پزشکی  نظام  وظیفه  اما  قرارگرفتیم 
مردم باشد و سلامت مردم را اولویت قرار دهد و در حمایت از جامعه 

پزشکی هم اقدام کند.
تا  بداند  خود  وظیفه  باید  پزشکی  نظام  الان  کرد:   تأکید  ظفرقندی 
مسیری که منافع ملت در آن مستتر است را پیگیری کند، پس بنابراین 

اولین راه برای مقابله با کرونا واکسیناسیون حداکثری است.
سالانه ۳۰۰۰ پزشک درخواست مهاجرت دارند

رئیس کل سازمان نظام پزشکی ایران، در آخرین نشست خبری دوره 
هفتم سازمان نظام پزشکی، به ارائه گزارشی از اقدامات و فعالیت های 

سازمان پرداخت.
و  اشاره کرد  بیماری  کنترل درست  به  ادامه  در  ظفرقندی  محمدرضا 
جشن  را  کرونا  پایان  داشتند،  را  دقیق  کنترل  که  کشورهایی  افزود: 

گرفتند.
وی ادامه داد: دسته ای از کشورها مثل ایران و هند، نتوانستند این شرایط 

را فراهم کنند. چرا وعده می دهیم که نمی توانیم به آن ها عمل کنیم.
ظفرقندی افزود: ما هنوز نتوانسته ایم در تأمین واکسن از منابع داخلی 

موفق باشیم.
وی گفت: آنچه را می بینیم، شرایط را نتوانسته ایم به خوبی مدیریت و 

کنترل کنیم.
رئیس کل سازمان نظام پزشکی ایران به مهاجرت پزشکان اشاره کرد 
و افزود: مهاجرت در اقشار تحصیل کرده یک خسارت برای کشور 
است و فقط خاص جامعه پزشکی نیست؛ اما در شرایط خاصی شاهد 
افزایش موارد مهاجرت هستیم و سالی ۳۰۰۰ درخواست برای مهاجرت 

پزشکان داریم.
وی در ارتباط با واردات واکسن توسط بخش خصوصی، گفت: واردات 
بخش خصوصی تا الان به نتیجه نرسیده است و طبیعتاً برای وارد کردن 
واکسن ضوابطی ایجاد می شود که این ضوابط برای واردکنندگان بخش 

خصوصی روشن نیست.
قطعاً  افزود:  کشور،  در  فایزر  واکسن  وجود  با  ارتباط  در  ظفرقندی 
 قاچاق وارد می شود و نمی توانم در مورد سلامت این واکسن ها اظهارنظر 

کنم.
وی ادامه داد: سازمان نظام پزشکی برای واردات واکسن توسط بخش 
خصوصی وارد مذاکراتی شد، اما به موانعی برخورد کردند که عملیاتی 

نشد.

رئیس سازمان نظام پزشکی:

تنهادرصورتتزریقدودُز،فردواکسینهمیشود
سالانه۳۰۰۰پزشکدرخواستمهاجرتدارند
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نماینده خوزستان در مجلس خبرگان: می گوید: ۶ سال است همه مسیرها 
را رفته ام از جلسات متعدد، از شورای امنیت ملی، ارائه آمار و اسناد، حضور 

میدانی و...، اما پاسخی نگرفته ام.
به گزارش رویداد۲۴ ، شادی مکی:  »خوزستان تشنه است« هشتگی که 
این روزها کاربران توییتر با نگرانی بسیار آن را دنبال می کنند به نحوی که 
این هشتگ تبدیل به یکی از ترندهای توییتر شده است. ماجرا ساده است، 
مردم خوزستان آب می خواهند، اما به دنبال سوءمدیریت ها و ناکارآمدی ها 
استان  این  مردم  که  است  رسیده  جایی  به  کار  آب  مدیریت  حوزه   در 
پر آب از شدت تشنگی به خیابان ها ریخته و حقی چنین ساده و ابتدایی را 

بر سر مسئولان فریاد می زنند.
مردمی که روی ذخایر نفتی نشسته و چرخ اقتصاد کشور از طریق منابع 
طبیعی استان آن ها تأمین می شود سال هاست که از نبود کار، برق، آب و... 
رنج می برند. حالا، اما مردمی که این روزها به دنبال خشک شدن تالاب 
پرافتخارشان یعنی هورالعظیم در سوگ مرگ تلخ دام ها و سرمایه هایشان 
نشسته اند، کارد به استخوانشان رسیده و نگران از تداوم این بی کفایتی ها و 
به خطر افتادن حیاتشان به کف خیابان ها سرازیر شده اند تا شاید مسئولی 
صدای آن ها را بشنود و تدبیری کند. در این بین مرگ دو و به گفته منابع 
محلی سه جوان در این اعتراضات خیابانی ماجرا را دردناک تر کرده است، 
جوانانی که می توانستند به فکر آینده و سرخوش از روزهای خوب جوانی 
دلیل شدت  به  که  دلیل  این  به  تنها  می شوند  راهی گورستان  حالا  باشند 

تشنگی خود، دام ها و نخل هایشان فریاد العطش برآورده بودند.
مجلس  در  نماینده خوزستان  فرحانی  عبدالکریم  آیت الله  با  زمینه  این  در 
داشته  را  استان  زیست  محیط  دغدغه  سال ها  این  در  رهبری که  خبرگان 

است درباره ریشه های بحران آب به گفتگو نشستیم.
خشک کردن تالاب هورالعظیم برای رسیدن به نفت

به  آیت الله فرحانی می گوید: مسائل محیط زیست خوزستان و ظلمی که 
به کار  اوایل آغاز  از  تقریباً  مسائل زیست محیطی در خوزستان می شود 
دولت  سال  آخرین  در  من  شد.  پیگیری  بنده  توسط  دوره  این  خبرگان 
ابتکار ریاست سازمان محیط زیست را بر عهده داشتند  یازدهم که خانم 
آب   EC بودن بالا  و  تالاب  و وضعیت آب  کردم  بازدید  هورالعظیم  از 
هورالعظیم و خشک شدن بخش های وسیعی از این تالاب بزرگ از یک 
طرف و انتقال آب های آلوده توسعه نیشکر به تالاب بزرگ شادگان از 
طرف دیگر را مورد اعتراض جدی قرار دادم. حتی در آن سفر قایق من 
چپ شد و ما در آب قرار گرفتیم. آقای علوی وزیر اطلاعات موضوع را 
پیگیری می کردند و من نکات منطقه را به ایشان گفتم. همان زمان خانم 
ابتکار را سر خط کنفرانس موبایل آوردم و نکاتی را هم با خانم ابتکار در 
میان گذاشتم، که منشأ اصلی ریزگردها و مشکلاتی که برای خوزستان و 
حتی کشور ایجاد شده بود را تذکر دادم.به عنوان مثال وزارت نفت به جای 
اینکه برای به دست آوردن نفت از هورالعظیم از دکل آبی استفاده کند 
بخش عظیمی از این تالاب را خشک کرده و جاده زده بود که از خشکی 
اقدام کند به این دلیل که ارزان تر بود. همچنین آلودگی تالاب شادگان و 
گرفتاری های شدید مردم را هم عنوان کردند. خانم ابتکار از من خواستند 
که در هیئت دولت موضوع را مطرح کنم من هم گفتم مشکلی نیست، اما 
با کمتر هزینه کردن  این نگاه دولت که فکر می کند  از  تعجب می کنم 
در حال صرفه جویی است درحالی که صدمات زیست محیطی و از دست 

رفتن حیات تالاب های شادگان و هورالعظیم با ایجاد جریانات ریزگردی، 
صدمات جبران ناپذیر و هزینه های چند برابر را به کشور تحمیل می کند. 

خانم ابتکار مطالب را تأیید کردند و آقای علوی هم حضور داشتند.
مدتی بعد شاهد ترسالی بودیم، باز هم اعتراض کردم که شرایط خوزستان 
مدیریت  خشکسالی.  یا  هستیم  سیل  شاهد  یا  که  است  شده  گونه ای  به 
اشتباه یعنی همین که یا آنقدر آب داریم که همه چیز را آب می برد که 
یک صدمه زیست محیطی وسیع است به این دلیل که هم بهترین خاک 
کشور را در سیل از دست می دهیم و هم مردم صدمه می بینند یا اینکه آب 
نداریم مانند اتفاقی که در هورالعظیم رخ داده و طی ۶۰ تا ۷۰ سال گذشته 
استثنایی است. بعد از انتساب آیت الله رئیسی به عنوان رئیس قوه قضاییه در 
جلسه ای که در تهران با حضور آقای رضایی و شمخانی داشتیم از ایشان 
واسطه  به  که  خساراتی  وضعیت  و  بیایند  خوزستان  به  که  کردم  دعوت 
ترک فعل و سوء مدیریت دستگاه های ذیربط اعم از وزارت نیرو، وزارت 
جهاد کشاورزی و حتی وزارت نفت رخ داده را بررسی کنند، ایشان هم به 

خوزستان آمدند و از نزدیک مسائل را ملاحظه کردند.
متأسفانه مسائل خوزستان ناشی از سوءمدیریت و ترک فعل و انجام ندادن 

مسئولیت های بهنگام و به جا از سوی مسئولان اجرایی است. 
آب  عالی  شورای  سیاست های  در  باید  که  هست  و  بود  این  ما  حرف 
برای همه جا یک ضرورت می دانیم و  تجدیدنظر شود. ما آب شرب را 
نمی توانیم بگوییم به استان های بالادست آب شرب ندهند این حرام است. 
تبعیض  اما  پایین دست،  استان های  هم آن ها حق آب شرب دارند و هم 
در سیاستگذاری ماجرای دیگری است به این نحو که مشاهده می کنید در 
یک استان آب را صرف گلکاری و زیباسازی و برنج کاری می کنند، در 
استان پایین دست برنج کاری را ممنوع اعلام می کنند.مردم ما از تبعیض، 
بی عدالتی و ظلم نالان هستند، اگر مردم ما احساس کنند که یک چیزی 
نیست، اما برای همه نیست مسئله فرق می کند. من روز شنبه همین هفته به 
دکتر جلیلی هم عرض کردم صدا و سیما ناگهان ورود آب به زاینده رود 
را تبلیغ می کند. باید مسائلمان را درست مدیریت کنیم. در فضای مجازی 
اطلاعات زیادی هست از برنج کاری در استان های بالادست، اما به کشاورز 
ما می گویند برنج کاری ممنوع است. به مردم ما می گویند برای گاومیش 
سوی  از  صیفی کاری  یکسو  از  مردم  دام  و  ماهی  بدهیم.  نمی توانیم  آب 
دیگر در چنین شرایط ناگواری قرار می گیرند و نخلیات در حال از بین 
به مدیران می گفتیم  از سیل  قبل  ما  این چه سیاستی است؟  رفتن هستند. 
آب را آزاد کنند، اما آن را نگه داشتند تا سیل آمد و گفتند آب ناگهان 
زیاد شد و سیل آمد. سؤال من این است که آیا مدیران ذیربط نمی توانند 
مسائل را پیش بینی و برنامه ریزی کنند و شرایط خوزستان باید مدام دائر 
بین ترسالی باشد که سیلاب همه چیز را ببرد یا خشکسالی که چیزی برای 

مردم وجود نداشته باشد.

نماینده خوزستان در مجلس خبرگان:

مردم از تبعیض نالان هستند


